
Rodzinny Ogród Działkowy 
„Postęp" w Chełmży 

Chełmża, dnia 28.04.2012 r. 

Pani 
Ewa Kopacz 
Marszałek Sejmu RP 

Szanowna Pani Marszałek 

My zgromadzeni na konferencji delegatów ROD „Postąp" w Chełmży zwracamy się do 
Pani Marszałek z prośbą o przedstawienie stanowiska Sejmu dotyczącego ruchu ogrodnictwa 
działkowego w sytuacji, gdy ustawa o Rodzinnych Ogrodach Działkowych znajduje się w 
Trybunale Konstytucyjnym. 

Nasz Ogród istnieje 77 lat. Wspólnym wysiłkiem przekształciliśmy nieużytkowane tereny w 
ogród określany jako kwitnące zielone oazy ciszy i spokoju. Stanowi on znakomite miejsce do 
wypoczynku dla naszych rodzin. Jesteśmy przeciwni przekształceniom prawnym, które 
zaburzą nasz spokój. 

Nie chcemy, aby doszło do takich zmian w obowiązującym prawie, które spowodują 
utrudnienie w dalszym funkcjonowaniu ogrodów działkowych w naszym kraju. Apelujemy o 
oddelegowanie do Trybunału Konstytucyjnego reprezentanta Sejmu bezstronnie 
nastawionego do ustawy o Rodzinnych Ogrodach Działkowych. Prosimy o uwzględnieni 
faktu, że ogrody działkowe to nie tylko atrakcyjne tereny, ale również ludzie, którzy przez 
wiele lat pracy uprawiają te skrawki ziemi z pożytkiem dla swoich rodzin i także nas 
wszystkich. 
Do wiadomości: 

1. Eugeniusz Kondracki 
Prezes Krajowej Rady PZD 

2. Ryszard Chodynicki 
Prezes Okręgowego Zarządu 
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